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In The Art of BioShock Infinite, delve deeper into the city of Columbia-the fabled
floating metropolis that serves as a beacon of technology and achievement for the
early 1900s! This deluxe hardcover features production designs and concept
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illustrations focusing on main characters Booker DeWitt, Elizabeth, and Songbird from
the highly anticipated BioShock Infinite video game. See the evolution of the Heavy
Hitters, the populace of Columbia, the Sky-Hook, vigors, airships, and much more! This
deluxe hardcover also features an introduction from BioShock Infinite Creative Director
Ken Levine!
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刚拿到，非常棒的画集。
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-----------------------------
虽然打了五星但是其实信息不是很多，文字的信息更是和我的作业presentation一样贫
乏得可怜，而且Luteces只有一个角落的介绍！不开心！

-----------------------------
资料设定集，有很多人物设定跟市售版有出入，纸张非常棒

-----------------------------
虽然真的很棒但内容真的是有点少，尤其是对这个历经5年开发几次回炉的作品来说…

-----------------------------
2013两大神作之一

-----------------------------
比预想中大 收了游戏里海报这点不错 但是有些图分辨率不够就不要硬拉那么大好吗 #I
hate the cover so much#
#果然限定版里的它都有真是太可恨了太可恨了太可恨了太可恨了太可恨了

-----------------------------
#发烧友必备

-----------------------------
浓浓美式复古风 适合蒸汽朋克题材参考 武器和怪物都很有想象力 场景也比较壮观

-----------------------------
最好的ai

-----------------------------
伊丽莎白万岁

-----------------------------
更多的是一些草创探索阶段的概念图 前期探索性的各种尝试 文字方面远不如2那本详细



-----------------------------
http://www.route59games.com

-----------------------------
video gamer 是不能拯救世界的

-----------------------------
粉丝必备

-----------------------------
没到手 先好评

-----------------------------
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